
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego  

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

 

 Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka   

 

 W maju 2020 roku Najwyższa Izba Kontroli opublikowała informację o wynikach 

kontroli w zakresie przeciwdziałania zagrożeniom wynikającym z zalegania materiałów 

niebezpiecznych na dnie Morza Bałtyckiego. Zarządzeniem nr 150 Prezesa Rady Ministrów z 

dnia 25 września 2020 roku powołano Międzyresortowy Zespół do spraw zagrożeń 

wynikających z zalegających w obszarach morskich Rzeczypospolitej Polskiej materiałów 

niebezpiecznych. 

 W związku z powyższym proszę o następujące informacje. 

1. Jakie są dotychczasowe wyniki prac Międzyresortowego Zespołu?  

2. Kiedy odbyło się pierwsze posiedzenie Zespołu? Ile posiedzeń odbyło się 

dotychczas? 

3. Czy do prac Zespołu zaproszono z głosem doradczym osoby niebędące jego 

członkami? Jeśli tak, to kogo?  

4. Czy w ramach realizacji zadań Zespołu powołano grupy robocze lub zespoły 

doradcze? Jeśli tak, to jakie i w jakim składzie osobowym?  

5. Czy przyjęty został harmonogram prac Zespołu? Jeśli tak, to jaki? Jeśli nie, to z 

jakich powodów? 

6. Czy w ramach realizacji zadań Zespołu zlecono wykonanie opracowań, analiz, 

raportów lub ekspertyz? Jeśli tak, to w jakim zakresie i jakim podmiotom?  

7. Czy protokoły z posiedzeń Zespołu są publicznie dostępne? Jeśli tak, to gdzie? Jeśli 

nie, to z jakich powodów? Proszę o przedstawienie kopii protokołów z posiedzeń. 

 

         Z poważaniem 

         Sławomir Rybicki 


